
 

College 

 

 

 

 

 

Beantwoording schriftelijk gestelde vragen 

 

 
Aan  Raad 

Portefeuillehouder Harry van de Ven 

Vragen gesteld door: CDA 

Onderwerp: 

Datum: 

Aanpak Turnhoutsebaan 

maandag 22 februari 2016 

Afschrift aan Griffie, college van B&W  

Afdeling Realisatie en Beheer: M. Weisz, T. Hinssen, F. Hendrickx 

 

 

 

 

Op woensdag 17 en donderdag 18 februari 2016 ontvingen vragen van de fractie CDA over het bovengenoemde 

onderwerp. Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 

 

 

Vraag: Kan het college inzichtelijk maken hoe de kruising met de Rillaersebaan er uit komt zien. Indien mogelijk 

met een schets of schetsen. 

 

Antwoord: Dit is in dit stadium nog niet mogelijk. Het voorbereidingstraject voor dit project kan pas worden 

opgestart na goedkeuring van het raadsvoorstel door de gemeenteraad. Hierna zal worden gestart met het 

opstellen van het ontwerp voor de kruising. Dit neemt naar verwachting een half jaar in beslag.  

 

 

Vraag: Wordt de verkeersdoorstroming beter? Er moet nu relatief lang gewacht worden. 

 

Antwoord: Ja, daar is de aanpak immers ook op gericht. De doorstroming verbetert dankzij het uitbreiden van 

het aantal en/of verlengen van de bestaande opstelstroken voor de verkeerslichten, en het vervangen van de 

verkeersregelinstallatie door een moderne, dynamische regelbare versie, die rekening houdt met het 

verkeersaanbod, en mogelijk ook kan communiceren met de andere verkeerslichten op het traject, gelegen in de 

gemeente Tilburg. 

 

 

  



Vraag: Welk probleem in Goirle wordt opgelost met een faunapassage? De wens van de provincie is reeds 

bekend… Er is door het college nimmer duidelijk gemaakt dat er een probleem is.  Er zijn geen klachten over 

aanrijden van klein of groot wild. 

 

Antwoord: Door de aanleg van de faunapassage worden de natuurgebieden aan de oostelijke en westelijke 

zijde van de Turnhoutsebaan, die nu van elkaar gescheiden zijn door de weg, weer met elkaar verbonden. 

Hierdoor wordt de versnippering van de natuur in de regio teruggedrongen, en wordt het voor een aantal 

diersoorten mogelijk om zich te verspreiden over een groter gebied. Dit heeft een positief effect op de 

natuurwaarden en ecologie in het hele gebied. De noodzaak van de faunapassage is al eerder aangetoond door 

de provincie in een planstudie. 

 

 

Vraag: Hoe gaat het college er voor zorgen dat wild straks ook gebruik gaat maken van deze passage?   

 

Antwoord: Door de aanleg van sturende maatregelen, zoals fauna-afrasteringen en wildroosters. Deze 

maatregelen maken onderdeel uit van het project, en vallen binnen het beschikbare budget.  

 

 

Vraag: Waar komt deze passage precies en hoe ziet deze er uit? Kan er ook hier een schets of schetsen 

aangeleverd worden. 

 

Antwoord: De faunapassage wordt ten zuiden van de recent aangelegde rotonde bij Natuurpoort De 

Roovertsche Ley aangelegd. De exacte locatie en het ontwerp ervan zijn nog niet bekend. Het 

voorbereidingstraject voor dit project kan pas worden opgestart na goedkeuring van het raadsvoorstel door de 

gemeenteraad.  

 

 

Vraag: Komt deze ook voor een deel op Beeks grondgebied? En zo ja, is Hilvarenbeek op de hoogte hiervan? 

 

Antwoord: Ja. Na goedkeuring van het raadsvoorstel wordt hier contact over opgenomen met de gemeente 

Hilvarenbeek. 

 

 

Vraag: Kan het college inzichtelijk maken hoe “hard” de uitspraak m.b.t. de faunapassage is van de provincie?   

Kan ik een kopie of kopieën ontvangen van de verslagen van gesprek(ken) die over dit onderwerp  gevoerd zijn 

met de provincie? 

 

Antwoord: De uitspraak is hard. De aanleg van de faunapassage maakt immers expliciet onderdeel uit van de 

afspraken die in juli 2009 met de provincie zijn gemaakt over de overdracht van de Turnhoutsebaan, en die 

destijds door de gemeenteraad zijn bekrachtigd. Indien gewenst kunt u deze stukken inzien bij de 

gemeentesecretaris.  

Bovendien heeft de provincie dit standpunt in een recent overleg nog eens benadrukt, en aangegeven dat, indien 

de gemeente Goirle de faunapassage niet aanlegt, de provincie het daarvoor beschikbaar gestelde budget (met 

rente) terugvordert, en de faunapassage alsnog aanlegt. Er is geen verslag gemaakt van het overleg met de 

provincie hierover. 

 

 


